

# Registration for JBTC Badminton Training Program

## JBTC 羽毛球课程报名表

Given name(名)	Family name(姓)
Date of birth(出生日期)	Gender(性别)
Nationality(国籍)	Phone(联系电话)
Email(邮箱)	
Address(家庭住址)	
Zip Code(邮编)	
<p>All personal information of the player provided in this form will be collected and saved in JBTC, and will be used for signing up the player to be a membership of NS Badminton Association, which of the insurance policy is covered. JBTC may keep in touch with the player as necessary by using the information.</p> <p>JBTC 俱乐部将收集以上个人信息，用于为每位运动员免费注册成为 NS 省羽协会员，从而享有 NS 羽协为运动员提供的保险。必要时 JBTC 将根据以上信息与运动员保持联系。</p> <p>JBTC will guarantee to keep all personal information confidential, and all the information will not to be publicly disclosed or forwarded by JBTC without getting the authorization from the player or the parent/guardian of the player.</p> <p>JBTC 承诺对以上所有个人信息进行保密，未经家长或运动员本人授权，不对外公开或转发。</p>	
<p>I have already learned the terms on above, guarantee the information provided correctly. And I also agree to sign up to be a membership of NS Badminton Association.</p> <p>我已阅读以上条款，保证以上信息填写准确无误，并同意注册成为 NS 省羽协会员。</p>	
_____ Signature of the player 学员签字	_____ Signature of the parent/guardian 家长/监护人签字
_____ Date of Sign 日期	_____ Date of Sign 日期

	课程内容	时间安排	费用	请打“√” 选择课程
兴趣组	基础动作训练 基础击球训练 基础步伐训练 身体素质训练	每周二、四，下午 4:00--6:00	\$150 /月 + Tax	
		每周二、四，下午 6:00--8:00	\$150 /月 + Tax	
竞赛组	进阶级技术训练 单项分解步伐训练 基础组合球路训练 初级战术指导	每周一、三、五，下午 4:00--6:00	\$200 /月 + Tax	
		每周一、三、五，下午 6:00--8:00	\$200 /月 + Tax	
高水平 集训班	专项技术训练 高强度全场步伐训练 技战术训练 对抗训练及战术指导	每周日，上午 9:00--12:00	\$120/月（四次） + Tax	
<b>*注：因学生个人原因造成缺课，俱乐部不予安排补课</b>				

	Course content	Schedule	Charges	Please select by “√”
Recreational Group	Basic motion Basic shots Basic footwork Fitness training	4:00PM--6:00PM on Tuesday and Thursday	\$150 /month + Tax	
		6:00PM--8:00PM on Tuesday and Thursday	\$150 /month + Tax	
Competition Group	Advanced skills Breakdown footwork Multi-shuttle practice Basic tactical instruction	4:00PM-6:00PM on Monday, Wednesday and Friday	\$200 /month + Tax	
		6:00PM-8:00PM on Monday, Wednesday and Friday	\$200 /month + Tax	
High Performance Training Class	Specific skills Full-court footwork Technique training Competition and strategy	9:00 AM-12:00PM on Sunday	\$120/month (4 Classes) + Tax	
<b>*Note: Club would not arrange make-up lesson for the absence by any personal reason of the player.</b>				